
 

VERSLAG MILIEURAAD – 01.06.2021 
 
 

STEMGERECHTIGD  

    

Aanwezig (A), Online 

aanwezig (O), 

verontschuldigd (V) of 

afwezig (/) 

Milieu- en 

natuurverenigingen 
Natuurpunt Jozef Bousse A 

Natuurpunt Christiaen Pottillius V 

Natuurpunt Rik Libbrecht O 

Natuurpunt Lieve Pottelancie V 

VELT Wilfried Samaey V 

Erkende 

wildbeheereenheden (1) WBE Leie & Schelde Joost Ghyssel 
/ 

Adviesraden Ouderadviesraad (OAR) André Sonneville V 

Cultuurraad Christine Depaepe A 

Onderwijsinstellingen Futura Ons dorp Nele Van Waeyenberge O 

Futura scholen Frederick Berton V 

Beroepsgroepen en -

organisaties (2) 

Bedrijfsgilde Menen - 

Lauwe - Rekkem Dirk Descamps 
O 

 Unizo Lut Ghesquiere / 

Uit persoonlijke 

engagement 
 Filiep Pille V 

 Gerard Cools A 

 Pascal Poot O 

JazzStoria Bernard Joye V 

Belangengroepen en/of 

wijkcomités 

Menen: Wijkcomité  Nancy Matthews 

vervanger: Filippe 

Verfaillie 

O 

NIET-

STEMGERECHTIGD     
 

Schepen van Klimaat Stadsbestuur Menen Patrick Roose A 

Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Polien Claeys A 

Stedelijke ambtenaren Stadsbestuur Menen Marie Malsagne A 

Kabinetsmedewerker Stadsbestuur Menen Frederic Dehaudt A 

 

  

 

 

 

 

 

 



1. Opmerkingen / Goedkeuring verslag vorige milieuraad 

Verslag wordt goedgekeurd, er zijn geen opmerkingen. 

2. Bijenplan  

Toelichting Polien: in maart 2020 werd het project opgestart met een brainstormsessie voor iedereen 

die hiervoor interesse toonde. Er werd afgelopen maanden diverse acties geïdentificeerd en afspraken 

gemaakt met externe partners om van dit eerste bijenplan een echt actieplan te maken. Begin mei 

2021 werd een eerste versie van het bijenplan uitgeschreven en doorgestuurd naar de milieuraad en 

de personen die de brainstormsessie gevolgd hebben voor enige feedback.  

Ondertussen werd het bijenplan goedgekeurd door het CBS, en staat de goedkeuring ervan 

geagendeerd op de GR van 02/06/2021.  

Aziatische hoornaar: meldingen zijn op onze dienst nog niet binnengekomen, maar aangezien we hier 

spreken van een exoot is het belangrijk dat de waarneming gemeld wordt. Hieromtrent zal ook nog 

sensibilisatie gebeuren. Dit kan via de volgende website: https://vespawatch.be/  

Toelichting Frederic: Natuurpunt is al enkele jaren bezig met de monitoring van bijen. In ons land 

werden ondertussen 403 bijensoorten geteld, waarvan 220 in West-Vlaanderen en 95 in Menen. Dit 

brengt Menen op de 12e plaats. Alles hieromtrent kan teruggevonden worden op de website: 

https://waarnemingen.be/ .  

De leden van de milieuraad reageren verder positief op de inhoud van het bijenplan.  

3. Bosteller – Snoezelbos  

Bosteller 

Toelichting Polien: de website https://www.bosteller.be/ heeft als doel bij te houden hoeveel bomen en 

bossen worden aangeplant om de doelstellingen van de Vlaamse Overheid te kunnen realiseren. Op 

deze website kan je per gemeente kijken wat de stand van zaken is. Voor Menen werd het project 

Snoezelbos reeds toegevoegd en de toekomstige projecten zullen hier ook nog aan toegevoegd 

worden. Je kan ook per project gaan verder klikken om wat meer informatie te zien.  

Snoezelbos 

Toelichting Polien: Voor het ontwerp van het Snoezelbos werden De Pelikaan en Andante betrokken 

als participatiepartners. Zo was hun feedback heel belangrijk over welke beweegtoestellen gingen 

gekozen worden en welke banken. Zo werden bij de helft van de banken extra armleuningen 

toegevoegd zodat deze toegankelijker zijn voor minder mobiele personen.  

De toegankelijkheid zal ook nog bevraagd worden bij de ouderenraad.  

4. Luchtvervuiling – actuele meetwaarden  

Toelichting Polien: De Dioxine- en PCB depositiemetingen van de periode juni 2019 – april 2020 werd 

eind 2020 gepubliceerd door de VMM. Jaarlijks krijgen deze een update. Deze cijfers kunnen niet in 

real life gevolgd worden omdat deze gegevens verzameld moeten worden en er nog allerhande 

berekeningen mee moeten gedaan worden. De cijfers van fijn stof kan je wel live gaan raadplegen op 

de website https://www.irceline.be/nl/luchtkwaliteit/metingen/fijnstof/pm25_24hmean  

5. Verlichting Jaagpad  

Toelichting Patrick: Het project om verlichting te realiseren op het jaagpad tussen Menen en Lauwe 

is lopende. Er werden verschillende technische alternatieven onderzocht samen met Fluvius om aan 

alle voorwaarden te voldoen. De middelen en de aannemer zijn vastgelegd en de uitvoering hiervan 

kan starten in september 2021. Bij de uitvoering ervan wordt ook rekening gehouden met de 

biodiversiteit, zo wordt er gekozen voor lampen in amberkleur.  

 

 

 

https://vespawatch.be/
https://waarnemingen.be/
https://www.bosteller.be/
https://www.irceline.be/nl/luchtkwaliteit/metingen/fijnstof/pm25_24hmean


Vragen vanuit de milieuraad hieromtrent met antwoorden van schepen Patrick Roose:  

 

Werd er gekozen voor lampen met sensoren?  

Lichtvolgende armaturen blijken technisch nog niet voldoende functioneel te zijn. We willen ook niet 

wachten op nieuwe technieken en effectief doordoen met het project die reeds opgestart en lopende 

is. De bomen zouden ook de werking van de sensoren onvoldoende kunnen afdekken.  

 

Is dit ter voorbereiding van de fietssnelweg?  

Neen dit zijn 2 aparte projecten  

 

Heeft het amberkleur van de lampen geen invloed op de groei van de planten?  

Vermoedelijk niet. Een optie is ook wel deze bijvoorbeeld niet de volledige nacht te laten draaien. 

Daarnaast worden de palen ook laag gehouden zodat ze niet in de kruinen van de bomen zullen 

zitten.  

 

6. Meldpunt milieu en gezondheid  

Vraag van Nancy Matthews: functioneert het meldpunt nog voldoende? Er is sprake geweest dat dit 

ging herzien worden, wat is de stand van zaken hieromtrent?  

 

Toelichting door Patrick: Het meldpunt functioneert wel degelijk nog. Iedere melding wordt naar 

verschillende instanties gedistribueerd: meldingen omtrent bedrijven klasse 1 worden door de 

milieudienst doorgestuurd naar de milieu inspectie van West-Vlaanderen, de lokale milieupolitie 

handelt zelf ook meldingen af. Belangrijk hierbij te vermelden is dat deze meldingen bij onze 

diensten terechtkomen als mail. Mails worden enkel tijden de kantooruren behandeld. Rook, 

stofhinder, geluidshinder, … zijn meestal niet meer aanwezig op het moment dat de mail behandeld 

wordt. De milieupolitie liet weten dat het zinvol is om bij dergelijke klachten op het moment van de 

overlast te bellen naar de politie. Zo kunnen zij als beëdigd ambtenaar ter plaatse een vaststelling 

notuleren. Deze verslagen worden dan overgemaakt naar de milieupolitie die zo hun onderzoek 

kunnen opstarten.  

Momenteel zijn we ook de mogelijkheden aan het bekijken voor een centraal meldpunt bij de stad 

voor alle type vragen en klachten van inwoners. Zo zal de burger sneller en gemakkelijker in contact 

kunnen komen met de bevoegde diensten. De burger zal met dit meldpunt ook de stand van zaken 

van zijn melding kunnen opvolgen bv. hoe ver staat mijn aanvraag voor een rijbewijs en bij welke 

dienst zit het dossier.   

 

Het meldpunt milieu en gezondheid is momenteel niet meer echt gekend bij de burger, maar alle 

meldingen en klachten kunnen ook steeds doorgestuurd worden naar info@menen.be. Deze komen 

dan steeds terecht bij de bevoegde diensten.  

 

Hierbij wordt dus nogmaals benadrukt dat bij overlast op een bepaald tijdstip zeker contact wordt 

opgenomen met de politie zodat er een vaststelling kan gebeuren.  

 

7. Oude Spoorweg tussen Decospan en Galloo (grond van Infrabel) 

Toelichting door Filippe Verfaillie: betreft een oud stuk spoorweg tussen Decospan en Galloo, het 

stukje naast Galloo ligt er nogal verwilderd bij en zou misschien wel een betere invulling kunnen 

krijgen.  

Toelichting Patrick: er zijn enkele geïnteresseerde partijen die dit stuk willen overkopen van Infrabel, 

ook de stad Menen heeft zijn interesse uitgedrukt zodat dit kan gebruikt worden als trage weg voor 

fietsers (= ontweven van verkeer). Zo worden werknemers extra gestimuleerd om met de fiets naar 

het werk te gaan door gebruik te maken van deze trage weg.  

Een inwoner uitte zijn interesse om dit stuk te gaan gebruiken om paarden te stallen. Het is niet 

voorzien om als nieuw stuk bedrijventerrein te gebruiken. Andere mogelijkheden in het kader van 

biodiversiteit zullen ook bekeken worden en zal zo nog een extra meerwaarde zijn voor de mobiliteit. 

Gesprekken hieromtrent zijn nog lopende.  

mailto:info@menen.be


 

8. Rooien van Naaldbomen Lageweg t.h.v. Luxemousse  

Toelichting Polien: De omgevingsvergunning werd behandeld als vereenvoudigde procedure, dit wil 

zeggen dat er hiervoor geen openbaar onderzoek vereist was. Er werd advies gevraagd vanuit de 

groendienst. Aangezien de takken begonnen af te vallen en de bomen hun beste tijd gehad hebben 

werd voorwaardelijk gunstig advies verleend voor het rooien van de bomen. Er werd gekozen voor 

eiken omdat dat wel duurzame bomen zijn. Volgende voorwaarden werden opgelegd:  

• een inventarisatie (lijst/plan) van alle te rooien bomen dient opgemaakt te worden.  

• Een nieuw voorstel dat voldoet aan de vooropgestelde compensatie (1 op 1) met realistische 

kostenraming dient opgemaakt en ter goedkeuring voorgelegd te worden.  

• Een borgsom dient gesteld te worden ter verzekering van de uitvoering van het groenplan.  

Er werd een beroepsschrift ingediend bij de deputatie van de provincie West-Vlaanderen, maar deze 

werd nog niet ontvankelijk en volledig verklaard.  

9. Omgevingsvergunningen 

 

a. Kippenkwekerij De Brugpoort 

Op  01/04/2021 werd door De Deputatie van West-Vlaanderen de omgevingsvergunning 

gedeeltelijk vergund. De stedenbouwkundige handelingen omvatten:  

• Het bouwen van een pluimveestal  

• Plaatsen van 4 nieuwe silo’s  

• Aanleggen van verharding rond de pluimveestal 

• Aanleggen van verharding voor de warmtewisselaar 

• Uitbreiden van de vijver  

Milieutechnisch werd een uitbreiding van de reeds bestaande omgevingsvergunning 

aangevraagd. Globaal gezien gaat het om een uitbreiding met 50.000 slachtkippen, 3 

branders en de uitbreiding van 28 m³/u grondwaterwinning. Ook werd een vermindering met 

125 zeugen, 30 mestvarkens, 460 biggen en 1.030 m³ mestopslag aangevraagd.  

(totaal: 228.934 + 65.566 slachtkippen = 294.500 slachtkippen, 1564 varkens, 150 biggen) 

De omgevingsvergunning werd gedeeltelijk verleend. De uitbreiding van de 

grondwaterwinning werd geweigerd.  

Op 12/05/2021 werd een beroepsschrift ingediend door verschillende instanties. Het 

beroepsschrift werd ingediend met volgende bezwaren:  

• Stikstofoverlast;  

• Fijn stof  

• Mobiliteitshinder 

• Gezondheidsimpact en geurhinder voor omwonenden 

Deze werd op 28/05/2021 ontvankelijk en volledig verklaard door het departement Omgeving 

die hierover een uitspraak zal uitbrengen binnen de 120 dagen.  

Het CBS dient advies te geven over dit dossier ten laatste op 21/07/2021, dit wordt 

geagendeerd op het CBS van 14/07/2021, dus mogen opmerkingen of adviezen vanuit de 

milieuraad doorgegeven worden aan de milieudienst en dit tegen ten laatste 08/07/2021 zodat 

dit kan meegenomen worden in het verslag van de gemeentelijke omgevingsambtenaar.  

 

 

 

 

 

 



b. Galloo 

De omgevingsvergunning voor de integratie van de sites Ringlaan en Industrielaan werd op 

25/02/2021 door de deputatie van West-Vlaanderen goedgekeurd. De stedenbouwkundige 

handelingen omvatten:  

• Uitbreiden bestaand gebouw met productiehal 

• Bouwen van een luifel boven de open stockage  

• Omgevingswerken  

Milieutechnisch werd dus ook een uitbreiding aangevraagd. De activiteiten van beide sites 

worden samengevoegd in 1 vergunning. In de nieuwe gebouwen wordt de opslag en 

mechanische behandeling van niet gevaarlijk schroot , depollutie van AEEA en verwerken van 

beeldschermen toegevoegd.  

Op 13/04/2021 werd een beroepsschrift ingediend tegen deze beslissing bij het departement 

omgeving. Het werd op 26/04/2021 ontvankelijk en volledig verklaard. Het beroepsschrift 

omvat voornamelijk de geluidshinder afkomstig van het bedrijf.  

Het departement omgeving zal binnen de 120 dagen (eind juli 2021) een beslissing moeten 

nemen omtrent dit dossier. Het advies vanuit de stad staat geagendeerd op het CBS van 

09/06/2021. 

Vanuit de milieuraad uit men bezorgdheid omtrent de deskundigheid van de geluidsstudie. 

Kan deze in twijfel getrokken worden?  

Hoe zit het met de groenzone en de buffer van 10 meter? Is dit geen bouwovertreding?  

 

De milieudienst zal alle informatie omtrent de bufferzone van 10 meter opvragen bij de 

collega’s van stedenbouw en overmaken aan de leden van de milieuraad.  

 

c. Colruyt 

Vorig jaar verkreeg Colruyt een omgevingsvergunning voor de uitbreiding van de winkel. Er 

werd hier een deel geweigerd door de provincie, nl. het nieuwe afhaalpunt Collect & Go en de 

sociale lokalen. Hieromtrent werd nu een nieuwe aanvraag ingediend. Het openbaar 

onderzoek is reeds afgelopen en de deputatie van de provincie West-Vlaanderen zal ten 

laatste 05/08/2021 hieromtrent beslissen. 

 

Geen vragen of opmerkingen vanuit de milieuraad 

 

d. Vantomme Containers 

Een deel van de activiteiten die momenteel gelegen zijn in de Moorselestraat worden verhuisd 

naar het industrieterrein in de Wervikstraat te Menen. Hiervoor wordt dus een 

omgevingsvergunning aangevraagd op deze nieuwe locatie. De 

omgevingsvergunningsaanvraag ligt nog in openbaar onderzoek tot 25/06/2021. De 

vermoedelijke beslissingsdatum van de deputatie van West-Vlaanderen is 14/09/2021. 

 

Geen vragen of opmerkingen vanuit de milieuraad 

 

Dossiers die in openbaar onderzoek liggen of waarvan de beslissing bekend wordt gemaakt kunnen 

digitaal worden geraadpleegd op het publiek omgevingsloket: 

https://omgevingsloketpubliek.omgeving.vlaanderen.be/  

 

 

 

 

https://omgevingsloketpubliek.omgeving.vlaanderen.be/


10. Varia  

• Polien Claeys: morgen (02/06/2021) wordt de campagne Yes We Can gelanceerd omtrent het 

statiegeld. Stad Menen heeft ingetekend.  

  

• Dirk Descamps: Omtrent de campagne Maai Mei Niet. Bloemenweides worden aangelegd wat 

heel goed is voor de biodiversiteit, maar bij veel wind en droog weer komen heel wat zaden en 

dus onkruid terecht op landbouwakkers. Deze geven problemen voor de teelt en zijn moeilijk te 

verwijderen. Is er een mogelijkheid dat deze bloemenweides worden beregend zodat de zaden 

niet wegwaaien?  

Patrick bevestigt dat bij dit aspect inderdaad niet werd stilgestaan en dankt Dirk voor de 

bemerking.  

 

• Pascal Poot: het speelplein in de Zuidstraat ligt er vuil bij. Er liggen losse stenen in en rond de 

zandbak, er zitten nog pijpen bloot, brokstukken, enz. De omheining is ook al heel beschadigd 

wat toegang heeft tot bepaalde privéterreinen. Kan met dit stuk grond niet beter omgegaan 

worden door er bijvoorbeeld een bos op te planten? En kan het terrein eens opgeruimd worden?  

Binnenkort komt er een circus voor een verlengd weekeinde. 

 

Toelichting door Patrick: het Barakkenpark zal een nieuwe groene long vormen voor de 

bewoners van De Barakken. In het investeringsplan is een heropwaardering van de Zuidstraat 

niet opgenomen. Het wordt momenteel onderhouden door de groendienst zodat het nog steeds 

door de buurt intensief kan gebruikt worden.   

 

• Nele Van Waeyenberge: de bijtjes zijn een dankbaar thema. Het voorstel om materiaal aan te 

bieden aan scholen om bijenhotels en dergelijke te maken in het bijenplan vindt ze heel goed. 

Daarnaast zal er ook nog verder werk gemaakt worden van Voedselrijk en zitten er ook nog 

verschillende zwerfvuilacties eraan te komen.  

 

• Filippe Verfaillie: Nancy gaf mee dat de site Lagoa er nogal verlaten bij ligt en dat er ook sprake 

zou zijn van vandalisme langs de Leie.  

 

Toelichting milieudienst: de site is nog steeds gesloten wegens de coronamaatregelen (sector 

discotheken en feestzalen). Van het vandalisme zijn we niet op de hoogte. Vraag voor Nancy: 

kan je nog wat extra toelichting en foto’s sturen zodat we dit verder kunnen onderzoeken?  

 

• Filippe Verfaillie: wat geluidsoverlast van Galloo betreft, wordt er vaak gezegd dat het afkomstig 

is van hun site in Frankrijk. Hoe zit dat precies met deze grensoverschrijdend hinder?  

Toelichting milieudienst: het klopt dat de normen in beide landen afwijkend zijn, dat gaf de 

milieupolitie al eerder aan. Patrick vult aan dat als onze geluidsnorm op ons grondgebied 

overschreden wordt en de bron is in Frankrijk dan moet dit op zich ook kunnen leiden tot een 

onderzoeksdossier (weliswaar met internationaal karakter).  

 

 

 


